

# Manufacturer's Declaration

Endress+Hauser Conducta GmbH+Co. KG  
Dieselstrasse 24, 70839 Gerlingen, Germany

erklärt als Hersteller, dass der folgende Typ des digitalen ISFET-Sensors zur pH-Messung  
*declares as manufacturer, that the following type of digital ISFET sensor for pH measurement*

## **Tophit CPS471D**

für folgenden IP-Schutzgrad nach EN 60529 spezifiziert ist:  
*is specified for an ingress protection according to EN 60529 of*

IP68

Der spezifizierte IP-Schutzgrad ist nur gewährleistet, wenn die elektrische und mechanische Installation nach Produktdokumentation vorgenommen wurde.

*The specified ingress protection can only be ensured if electrical and mechanical installation is in accordance with the associated product documentation.*

Die Bestätigung gilt ausschließlich für den im Anschreiben der zuständigen Endress+Hauser Vertriebsgesellschaft genannten Kunden und nur für die aufgeführten Produkte und Zubehör im Auslieferungszustand. Die Bestätigung befreit den Abnehmer insbesondere nicht davon, selbst die Eignung unserer Produkte für den beabsichtigten Verwendungszweck zu prüfen. Die Gültigkeit dieses Dokuments ist 5 Jahre nach Ausstellungsdatum.

*This declaration of conformity is exclusively valid for the customer listed in the cover letter of the respective Endress+Hauser sales center and for the listed products and accessories in delivery status. This is to emphasis that the customer is obliged to test the products with regard to its suitability in the application. The validity of this document is 5 years from the date of issuance.*

Gerlingen, 21.09.2021



i.V. Uwe Rößiger  
Manager Certifications and Approvals



i.V. Marco Rottmann  
Certifications and Approvals